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Vážení čtenáři, 

podzimní vydání Liběchovského zpravodaje za Vámi letos 

přichází o něco dříve, než bývá obvyklé. Důvodem jsou blížící se 

volby do městského zastupitelstva, v nichž tentokrát budete 

rozhodovat mezi čtyřmi uskupeními a řadou kandidátů. Jsou 

mezi nimi známá jména i osobnosti, které Vás oslovují poprvé. Ve 

zvláštní příloze tohoto čísla Vám představí své názory na situaci 

ve městě a volební programy, s nimiž se budou už za pár dní 

ucházet o Váš hlas. 

Přestože volby jsou téma bezesporu důležité, věříme, že Vás na 

stránkách zpravodaje zaujmou i další aktuální články a že 

uveřejněné pozvánky na blížící se akce v Liběchově budou 

vítanou inspirací pro nejbližší dny a týdny. 

 
Tiskový výbor MěÚ 

  
IINNFFOORRMMAACCEE  MMĚĚSSTTSSKKÉÉHHOO  ÚÚŘŘAADDUU  

ZZAASSEEDDÁÁNNÍÍ  ZZAASSTTUUPPIITTEELLSSTTVVAA  MMĚĚSSTTAA  LLIIBBĚĚCCHHOOVV  
KKOONNAANNÉÉ  DDNNEE  2255..  66..  22001144  

Na programu jednání: Zpráva starosty o činnosti, závěrečný 
účet města Liběchov za rok 2013, účetní závěrka města za 
rok 2013, rozpočtové opatření města Liběchov č. 1/2014, 
závěrečný účet DSO Boží Voda za rok 2013 a účetní závěrka 
za rok 2013, závěrečný účet SOPL za rok 2013, žádost o 
směnu pozemků, žádost o odkoupení pozemků, žádost o 
pronájem pozemků, žádost o prodej pozemku, ČEZ 
Distribuce, a. s. – Smlouva o uzavření budoucí smlouvy o 
zřízení věcného břemene a smlouva o právu provést stavbu, 
ČEZ Distribuce, a. s. – Smlouva o připojení odběrného 
elektrického zařízení k distribuční soustavě. 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ BYL ZVEŘEJNĚN NA ÚŘEDNÍ DESCE 
MĚSTSKÉHO ÚŘADU V LIBĚCHOVĚ. 

 
Volby do zastupitelstva města Liběchov se uskuteční ve dvou volebních okrscích ve 
dnech 10. 10. 2014 a 11. 10. 2014. V první den voleb – v pátek 10. 10. 2014 – proběhne hlasování 
od 14.00 hodin do 22.00 hodin, druhý den voleb – v sobotu 11. 10. 2014 – se bude hlasovat od 8.00 
hodin do 14.00 hodin. Sčítání hlasů se uskuteční v sobotu 11. 10. 2014 ihned po uzavření 
volebních místností. 

Právo volit do zastupitelstva obce má občan obce za předpokladu, že jde o státního občana České republiky, který 
alespoň druhý den voleb, tj. 11. 10. 2014, dosáhl věku nejméně 18 let, je v den voleb v této obci přihlášen k 
trvalému pobytu, a státní občan jiného státu (EU), který alespoň druhý den voleb, tj. 11. 10. 2014, dosáhl věku 18 
let, je v den voleb v této obci přihlášen k trvalému pobytu a jemuž právo volit přiznává mezinárodní úmluva, kterou 
je Česká republika vázána a která byla vyhlášena ve Sbírce mezinárodních úmluv. Překážkami ve výkonu volebního 
práva pro volby do zastupitelstev obcí je zákonem stanovené omezení osobní svobody z důvodu výkonu trestu 
odnětí svobody, omezení svéprávnosti k výkonu volebního práva, zákonem stanovené omezení osobní svobody 
z důvodu ochrany zdraví lidu (karanténa), výkon vojenské základní nebo náhradní služby nebo služba vojáka 
z povolání v zahraničí. Voličské průkazy se pro volby do zastupitelstev obcí nevydávají. Volič hlasuje ve volebním 
okrsku, kde je zapsán ve stálém seznamu voličů. 

Stálý seznam voličů vede městský úřad Liběchov pro voliče, kteří jsou ve městě přihlášeni k trvalému pobytu. Voliče, 
který není státním občanem České republiky, zapíše na jeho vlastní žádost městský úřad do dodatku stálého 
seznamu voličů vedeného jen pro volby podle tohoto zákona, jestliže tento volič prokáže státní občanství státu (EU) 
a dále přihlášení se k trvalému pobytu v Liběchově. Z dodatku stálého seznamu voličů lze voliče vyškrtnout na jeho 
vlastní žádost nebo z důvodu pozbytí práva volit. Občan, který po sestavení stálého seznamu voličů nabude nebo 
pozbude práva volit, bude do tohoto seznamu zapsán, nebo z něho vyškrtnut. Každý volič může být zapsán pouze 
v jednom stálém seznamu voličů nebo dodatku stálého seznamu voličů. Každý volič si může v úředních hodinách 
na městském úřadě ověřit, zda je zapsán v seznamu; může požadovat doplnění údajů nebo provedení oprav. 
Městský úřad je povinen do 48 hodin žadateli vyhovět, nebo mu v této lhůtě písemně sdělit důvody, proč žádosti 
vyhovět nelze. 

Doplňovací volby do Senátu v roce 2014 probíhají v jedné třetině volebních obvodů. 

1. kolo: pátek 10. října a sobota 11. října 2014 
(vyhlášeno prezidentem republiky na základě §1 odst. 3 zákona č. 247/1995 Sb., o volbách do Parlamentu 
České republiky, a proběhne ve stejném termínu jako volby do zastupitelstev obcí) 

2. kolo: pátek 17. října a sobota 18. října 2014 
(dle § 76 odst. 1 zákona č. 247/1995 Sb., o volbách do Parlamentu České republiky) 

 

 
       

  
 

POPLATKY 
ZA SVOZ  

KOMUNÁLNÍHO  
ODPADU 

 
DRUHÁ POLOVINA 

MÍSTNÍHO POPLATKU 

ZA SVOZ KOMUNÁLNÍHO 

ODPADU 

JE SPLATNÁ 30. ZÁŘÍ 2014. 

 

Poplatek je splatný v hotovosti 

do pokladny v kanceláři MěÚ 

v Liběchově nebo 

bezhotovostně na účet města 

Liběchov vedený u KB Mělník, 

č. ú. 3120171/0100 

s variabilním symbolem, 

kterým je číslo popisné, nebo 

číslo evidenční. 
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ROZPIS ZÁPASŮ  – MUŽI 
 

 

PŘÁTELÁK neděle   17. 8. 17:00   SK Liběchov – Předonín 

MISTRÁK neděle 24. 8. 10:30   SK Liběchov – Roma Neratovice 

MISTRÁK sobota   30. 8. 17:00   Velký Borek B - SK Liběchov 

MISTRÁK neděle  7. 9. 10:30   SK Liběchov - SK Mšeno B 

MISTRÁK neděle 14. 9. 10:30   SK Liběchov - FK Nebužely 

MISTRÁK neděle 21. 9. 16:30   Sokol Tuhaň - SK Liběchov 

MISTRÁK neděle  28. 9. 10:30   SK Liběchov - FK Vysoká B 

MISTRÁK neděle 5. 10. 16:00   FC Lobkovice B - SK Liběchov  

MISTRÁK neděle 12. 10. 10:30   SK Liběchov - TJ Kly B 

MISTRÁK sobota 18. 10. 15:30   AFK Vraňany - SK Liběchov 

MISTRÁK neděle 26. 10. 10:30   SK Liběchov - Vitana Byšice B 

MISTRÁK neděle  2. 11. 14:00   Sokol Dřísy - SK Liběchov 

MISTRÁK neděle 9. 11. 10:30   SK Liběchov - Sokol Nová Ves 

MISTRÁK sobota 15. 11. 13:30   Sokol Všetaty - SK Liběchov 
 

 

 

 

 

 

V KRÁTKOSTI 
Z ODDÍLU STOLNÍHO TENISU 

Se začátkem školního roku přichází i 

začátek nové herní sezóny stolního 

tenisu 2014/2015. V kategorii mužů 

máme zastoupení v regionálním přeboru 

B. Družstvo starších žáků si změří síly s 

dalšími čtyřmi družstvy v regionu 

Mělník.   

Mládež trénuje každou středu a pátek od 

15 do 17 hod. V září a říjnu v Sokolovně, 

během zimy v tělocvičně ZŠ a MŠ 

Liběchov. Děti se pravidelně zúčastňují 

regionálních soutěží a krajských turnajů, 

které od letošního září změnily název z 

Krajských bodovacích turnajů na Open 

Tour. 

Pro nadcházející sezónu přejeme všem 

hráčům úspěch za zeleným (mnohdy i 

modrým) stolem, pohodu a radost ze hry. 

Vlaďka Zralíková 
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POVODÍK 2014 
 
Dne 21. června proběhl další ročník klání obcí 
z povodí Liběchovky. Celkem šest týmů se 
zúčastnilo této akce a bojovalo o putovní 
pohár a dort v modrých barvách.  

Tentokrát jsme se sešli v Želízích, kde 
připravené soutěže probíhaly na koupališti a v 
jeho okolí. Přes chladnější počasí, které 
znemožnilo zrealizovat plánované plavecké 
disciplíny, se akce velice vydařila a všichni 
odvedli v tradičních i nových disciplínách 
skvělé výkony. 
Týmy se po sečtení získaných bodů umístily v 
tomto pořadí: 

Liběchov - Kemp Zahrada 
Sitné muži 
Liběchov - Boží Voda 
Ješovice 
Liběchov - HALUPEGA 
Sitné ženy 

Vítězné družstvo neodolalo a oslavilo své umístění skokem do studeného koupaliště. 

Chtěl bych poděkovat všem organizátorům za profesionální přístup. Už teď se všichni těšíme na příští ročník. 

Za výbor pro kulturu Kamil Janatka. 

________________________________________________________________________________________________________________________________________________ 
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MALÁ ŠKOLNÍ GLOSA A POHLED  

DO NOVÉHO ŠKOLNÍHO ROKU 

 

Minulý školní rok se v liběchovské škole příliš nelišil od 
předcházejících let – s výjimkou personálních změn. Ačkoli bylo 
již dříve zřejmé, že i tyto změny bude nezbytné provést, byly 
stále odkládány. Pokud se někdy předtím hovořilo o jejich 
nezbytnosti, byl časový horizont, do kdy by se tak mělo stát, 
stále odsouván. Jak už to v Čechách bývá, dokud se o nich jen 
hovořilo, neobjevily se žádné problémy. Jakmile ale došlo 
k jejich uskutečňování – a tím i naplňování daných slibů – 
vypuklo něco zcela nepochopitelného. Začaly se rozkrývat 
osobní vazby mezi některými pedagogy a občany města, kdekdo 
začal řediteli radit, co může a nemůže udělat, a všichni kritici a 
odpůrci se alibisticky skrývali za „zájem dětí“. Jenže nikdo si 
neuvědomil, že jediná osoba, která musí mít právě onen zájem 
dětí stále na mysli, protože jí jeden z nejdůležitějších zákonů 
státu přímo přikazuje, aby zajišťovala úroveň poskytovaných 
vzdělávacích služeb, je ředitel školy. Protože pokud by ředitel 
tuto úroveň nezajišťoval, neměl by tam co dělat. Ten ředitel by 
měl vědět, co a proč dělá. S chirurgem také nediskutujeme při 
sešívání rány, co má zrovna teď dělat. 

Dobře, stalo se. Všechny emoce postupně vyprchávaly a ti, kteří 
se stále nejsou schopni s nastalými změnami smířit, čekají na 
případné první obtíže, aby mohli říkat, že oni to přece říkali, že to 
takhle dopadne. Než však hodíme pomyslným kamenem, 
musíme si nejprve všichni zcela nezaujatě přiznat, v jaké situaci 
se škola nachází již delší dobu. Děti jí nějakou dobu postupně 
ubývají a do první třídy několik let zpátky nastupovalo méně 
dětí, než kolik jich opouštělo mateřskou školu, tedy její 
organizační součást (sic). Z ekonomického hlediska se díky 
nízkému počtu žáků škola nachází v červených číslech, což 
samozřejmě stojí město nemalé peníze při dorovnávání 
chybějících prostředků na mzdy (a to nehovořím o nákladech na 
provoz a dotace na vybavení). Jak tuto vstřícnost může škola své 
obci vracet? Jedině tak, že všichni učitelé a další pedagogičtí 
pracovníci školy zlomí letité stereotypy a přivedou do školy ten 
správný činorodý vzduch. A pochopitelně se všichni učitelé, od 
mateřské školy po základní, musí při naplňování shodného cíle 
spojit, nikoli oslabovat vlastní řady postranním znevažováním 
práce ostatních kolegů.  
 
Samozřejmě také tak, že i žáci si musí uvědomit cenu vzdělání, 
to, že se nejedná o bezbolestný a bezpracný proces, a tudíž 
budou muset sami za sebe přiložit ruku k dílu. A zákonní 
zástupci, tedy jejich rodiče? Pokud chtějí také doopravdy něco 
změnit, měli by s učiteli spolupracovat, zúčastňovat se aktivit, 
které jsou pro ně a jejich děti pořádány, a projevovat živý zájem 
o výsledky vzdělávání a školní práci vůbec. Možností vzájemné 
spolupráce je celá řada a stačí jen mít opravdový zájem, oči 
otevřené a mysl naladěnou poněkud jiným směrem než 
k věčným kritikám, neustálým řešením, co a proč bylo – zkrátka 
dívat se trochu před sebe, do budoucnosti, s mírným nadhledem 
– třeba právě kvůli těm dětem. 

   

 

Tradiční česká pohádka o hloupém Honzovi, který nic neví a ani 
nic pořádně neumí, a přesto to nandá světu, je svědectvím, že 
nejsme schopni účinným způsobem řešit problémy a už skoro 
vůbec se neumíme dohodnout i za cenu přijetí pozitivního 
kompromisu nebo i ústupku z vlastních představ. Umíme 
kritizovat, ba až tvrdě znevažovat každého, kdo má snahu a vůli 
řešit nějaký nepříznivý stav, a naopak mnohdy zcela slepě 
věříme každému, kdo má pouze obratná ústa a lákavě slibuje 
nápravu věcí, aniž by nám vlastně řekl, jak toho chce dosáhnout a 
kde na to chce vzít potřebné prostředky. Někdy za koblihu, růži, 
kelímek piva, reklamní hloupost či nafukovací balónek pro děti 
dobrovolně zakážeme vlastnímu rozumu, aby analyzoval 
realitu… 
 
Působím ve školství už od roku 1983. Vím, jaké to bylo tenkrát, a 
mohu tedy sledovat a srovnávat, co bylo dobré, co nikoli a jaké 
změny, mnohdy nesystémové a chaotické, zasahovaly ve vlnách 
české školství od roku 1989. Vždyť jen školský zákon má téměř 
tři desítky novelizací a chystá se opět jeho další změna. Ministři 
se střídali jeden za druhým (od prosince 1989 jich bylo 17!) a 
žádný z nich dosud nepřišel s jasnou a udržitelnou koncepcí 
českého školství.  
 
Snad právě proto si každý ředitel školy váží jen takových učitelů, 
kteří přes veškerý metodický i právní chaos nezapomněli na 
svoje poslání a kteří školu, se kterou mají pracovněprávní vztah, 
berou doopravdy (nikoli jen naoko pro veřejnost) jako tu svou. 
Jen tak může být školní vzdělávací program včetně doplňkových 
aktivit pro žáky zajímavý, přínosný a má naději, že bude 
naplněn. 
 
Co nás tedy čeká v novém školním roce?  
Pokusíme se rozšířit nabídku volnočasových aktivit pro žáky 
školy nejen na druhém stupni. Chystáme prezentační akce, na 
nichž budou moci žáci veřejnosti předvést své dovednosti a 
schopnosti. Oživíme výuku projektovými dny a semináři 
s externími odborníky. Pokud to jen trochu půjde, navštívíme 
muzea a výstavy, které výuku dále obohatí. Aby měli rodiče 
častější kontakt se školou a mohli případně mnohem efektivněji 
řešit školní záležitosti svých dětí, budou třídní schůzky častější a 
posunou se do pozdějších odpoledních hodin, aby se i ti rodiče, 
kteří za prací dojíždějí, mohli bez časového stresu schůzek 
zúčastnit. Konzultovat s pedagogy mohou samozřejmě po 
vzájemné dohodě kdykoliv, nejen během stanovených 
konzultačních hodin. Nabízíme poradenství v oblasti řešení 
výchovných problémů a při neprospívání, ale také při volbě 
povolání. Rodičům se budeme snažit poskytnout co nejvíce 
informací, aby jejich další rozhodování bylo mnohem snadnější, 
a poradíme jim, jak správně vyplnit přihlášku ke studiu na 
střední škole. O všech aktivitách budete informováni 
prostřednictvím žákovských knížek a také na 
www.zslibechov.cz. 
 
Chceme, aby škola byla místem, kam chodí děti rády a která má 
důvěru veřejnosti – tedy aby škola byla školou komunitní, obci 
otevřenou.  

Mgr. Karel Špecián, ředitel školy 

  

  

http://www.zslibechov.cz/
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ZZ  NNAAŠŠÍÍ  ŠŠKKOOLLKKYY                                                                                                wwwwww..mmsslliibbeecchhoovv..wweebbnnooddee..cczz  

 
Nový rok už ťuká 

na holku i kluka. 

Klepe, klepe na dveře, 

čeká, kdo mu otevře. 

Hanka, Marcela, Pavlína, Jindra, Janička? 

To je naše veselá partička. 

Na všechny se těší moc a moc! 

 

 

 
Prázdniny utekly jako voda a nastal nový školní rok. Ve školce 
proběhly všechny potřebné úpravy a opravy. Hračky prošly 
bezpečnostní a hygienickou kontrolou, aby mohly v pořádku sloužit 
ke hrám, poznávání a zábavě. Školka je i letos zcela naplněna – využita 
celá kapacita – 55 dětí. Rozdělení tříd zůstalo bez změny: 3–4 leté děti 
BERUŠKY, 4–5 leté děti MOTÝLCI, 5–6 leté děti VČELIČKY. 
S nejmladšími dětičkami se seznámily a budou se jim celý rok věnovat 
paní učitelky Marcela Steinzová a Pavlína Junková. 
Ty o trochu starší má na starosti Hana Štruplová a předškoláky bude 
připravovat Jindřiška Wittichová. Naší skvělou uklízečkou, velkou 
pomocnicí a kamarádkou dětí je Jana Pokorná. 
Nebudeme skromné a pochlubíme se, že jsme plně kvalifikovaný tým, 
který si pro Vás a Vaše děti připravil (doufáme, že) zajímavé aktivity, 
veselá a dobrodružná setkání. 

Nadále budeme pokračovat v zaběhnutých tradicích – výuka 
angličtiny, logopedie, kroužek „Předškolák“, lekce keramiky, divadelní 
představení, výrobní dílny, oslavy svátků, do dění ve školce zapojíme i 
rodiče prostřednictvím zábavných nebo soutěžních akcí. 
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ZZ  NNAAŠŠÍÍ  ŠŠKKOOLLKKYY                                                                                                wwwwww..mmsslliibbeecchhoovv..wweebbnnooddee..cczz 

 

Mohu prozradit, že v předvánočním čase 
vypukne první rodinná soutěž – Vánoční 
zvonění. S dostatečným předstihem můžete 
namáhat své hlavičky, procházet různé 
servery, časopisy nebo jen zapojit vlastní 
fantazii. Těšíme se na veselé vánoční 
cinkání... 

Rádi se začleníme i do dění v našem městě 
– přivítáme malé občánky, potěšíme 
spoluobčany před vánočními svátky 
malým vystoupením… 
 
Co už jsme stihli? 
5. 9. divadelní představení Červená 
Karkulka 
16. 9. třídní schůzky 

Co nás čeká? 
8. 10. divadelní představení Budulínek 
Mandelinka 
20. 11. divadelní představení Trampoty 
čerta Huberta 

listopad: akce pro celou rodinu „Zamykání 
lesa“ 

Chtěli bychom rodičům připomenout, že 
budeme rádi za jejich připomínky a nápady. 
Nemusí se bát, mohou se na nás obrátit 
s jakýmkoliv dotazem, problémem. Vše se dá 
vyřešit a domluvit se. 

Rádi bychom poděkovali panu starostovi a 
MěÚ Liběchov za vstřícnost a pohotovost 
při řešení malé rekonstrukce v naší školce. 
Díky nim jsme mohli děti přivítat 
v bezpečnějším a příjemnějším prostředí.  
V oddělení Včeliček se měnila podlahová 
krytina – lino a zakoupil se nový koberec. 
Pořídil se nový nábytek do školní jídelny – 
tři stoly se židličkami. 

Poděkování patří také panu Čvančarovi za 
modernizaci dětských křesílek v herním 
koutku a výrobu poličky. 

 

Za kolektiv MŠ Hana Štruplová. 

 

Dvacatero vzkazů rodičům od jejich dětí 
 

Zdá se Vám to povědomé… ano, už jste tyto řádky mohli číst, ale říkám si,  
že malé „opáčko“ nikomu neuškodí, opakování je matka moudrosti. 

 
Nerozmazlujte mě. Vím dobře, že bych neměl dostat všechno, oč si řeknu, já 

vás jen zkouším. 

Nebojte se být přísní a pevní. Mám to raději, cítím se tak bezpečněji. 

Nedovolte, abych si vytvořil špatné návyky. Musím spoléhat na vás, že je včas 
odhalíte. 

Nedělejte ze mne menšího, než jsem. Nutí mě to, abych se choval nesmyslně 
jako velký. 

Nehubujte, nenadávejte a nedomlouvejte mi na veřejnosti. Daleko víc na mě 
působí, když se mnou promluvíte v klidu a v soukromí. 

Nevnucujte mi, že mé chyby jsou těžké hříchy. Nabourá to můj smysl pro 
hodnoty. 

Nenechte se příliš vyvést z míry, když řeknu, že vás nemám rádo. Nejste to vy, 
koho nenávidím, ale vaše moc, kterou se cítím ohrožen. 

Nechraňte mě před všemi následky mého jednání. Potřebuji se někdy naučit 
snášet obtíže a bolest. 

Nevěnujte přehnanou pozornost mým drobným poraněním a bolístkám. 
Dokážu se s nimi vyrovnat. 

Nesekýrujte mě. Musel bych se bránit tím, že budu hluchý a budu dělat 
mrtvého brouka. 

Nedávejte ukvapené sliby. Pamatujte, že se cítím mizerně, když se sliby 
nedodrží. 

Nezapomínejte, že se vždycky nedokážu vyjádřit tak, jak bych chtěl. Nejsem 
proto někdy zcela přesný a nebývá mi rozumět. 

Nepokoušejte nadměrně mou poctivost. Dostanu strach a pak lžu. 

Nebuďte nedůslední. To mě pak úplně mate. 

Neříkejte mi, že mě nemáte rádi, i když někdy dělám hrozné věci. 

Nesmějte se a neříkejte, že můj strach a mé obavy jsou hlouposti. Pro mě jsou 
hrozně skutečné a hodně pro mě znamená, že se mi snažíte porozumět. 

Nesnažte se mi namluvit, že jste dokonalí a bezchybní. Hrozně mě šokuje, 
když zjistím, že to tak není. 

Nikdy si nemyslete, že je pod vaší důstojnost se mi omluvit. Po upřímné 
omluvě se můj vztah k vám stává ještě vřelejší. 

Nezapomínejte, jak rychle dospívám. Je těžké se mnou držet krok, ale prosím 
snažte se. 

Nezapomeňte, že nemohu dobře vyrůstat bez spousty lásky a laskavého 
porozumění, ale to vám snad ani nemusím říkat, že ne? 
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PŘÍSTAV VODNÍCH SKAUTŮ A SKAUTEK MODRÁ KOTVA LIBĚCHOV 

  
 

MODRÁ KOTVA INFORMUJE  

 

Začal nám další skautský rok. Skautský rok je totožný 

s rokem školním a je završen táborem. Na konci minulého 

roku jsme se u Labe „rozloučili s prázdninami“ a prožili 

hezké dva týdny na táborech. Prvních osm dnů tábora jsme 

strávili na základně táborských skautů na okraji města 

Tábor u řeky Lužnice. Druhý týden jsme po řece Lužnici 

putovali, a to z kempu Majdaléna opět do Tábora, kde jsme 

na jmenované základně putovní tábor ukončili.  Na 

přelomu konce prázdnin a začátku školního roku jsme 

spolu s rodiči obložili část klubovny, aby nám v zimě 

neutíkalo teplo. Ještě nám zbývá obložit jednu stěnu. 

Restaurace Beseda (paní Brožová) pořádala rozloučení 

s prázdninami, kde jsme personálně pomohli zajistit 

některé disciplíny. Měli jsme již i první schůzku. Schůzky 

jsou každou sobotu od 9:30 do 11:30 hodin. Přišli k nám 

další dva předškoláci a dva školáci. Možnost se k nám 

přidat je stále aktuální. Přijímáme děti od 4 do 10 let. Naše 

členská základna je však věkově neomezená a máme mezi 

sebou i středoškoláky, kteří pomáhají při vedení oddílů. 

V tomto roce se pojedeme podívat do Prahy na závod Přes 

tři jezy, který je mistrovstvím republiky. Tohoto závodu se 

zúčastní i naše posádky pramic. Dále se zúčastníme 

sportovního klání Okresní skautské sportovní hry 2014 v 

Neratovicích. Pro veřejnost máme v plánu uspořádat 

soutěž Liběchov plný strašidel a Mikulášskou besídku. 

Jinak se budeme pravidelně scházet v klubovně, chodit 

plavat do bazénu a v listopadu pojedeme na prodloužený 

víkend.  

 
Mgr. Jaromír Kubec, 

kpt. přístavu 
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OLYMPIÁDA TROCHU JINAK 2014 

Na začátku srpna jsme dětem trochu zpestřili prázdniny, 

protože se uskutečnila tradiční Olympiáda trochu jinak - 

první část sportovního výkonu je standardní a druhá část je 

vykonána s určitým handicapem (zavázané oči, zavázané 

ruce, hod ze židle apod.).  Letos jsme díky ochotě hasičů z 

Elektrárny Mělník mohli dětem připravit kromě disciplín i 

neskutečnou zábavu - množství pěny, ve které děti 

dováděly. Po opadnutí pěny hasiči pustili vodní dělo a 

všechny děti omyli. Na závěr Olympiády jsme se podrobně 

seznámili se super moderním hasičským autem a bylo se 

skutečně na co dívat. Budeme se těšit zase za rok.    

 

  

 

 
POHÁDKOVÝ LES 

Pohádkový les v Ješovicích se letos uskutečnil již počtvrté a opět nám přálo 

počasí. Během teplého a slunného odpoledne si děti prošly klasickou trasu od 

hájovny k Hadovi, Harfenici a zpátky k hájovně. Během cesty u pohádkových 

bytostí plnily úkoly, za které dostaly malé odměny. Díky odměnám víme, že se v 

Ješovicích sešlo 46 dětí. Cestou potkaly skřítka, šaška, vílu, bílou paní, Shreka a 

Fionu, vodníky, čerty, čarodějnici, Červenou Karkulku a kocoura v botách. 

Kromě dětí byl les plný výletníků a houbařů, z nichž mnozí neodolali a s 

pohádkovými bytostmi se fotili. Dětem se pohádkové bytosti moc líbily, 

některých se trošku bály a svoje zážitky dávaly najevo. Mottem pohádkového 

lesa 2014 se stalo prohlášení sedmiletého chlapečka: „Tati, tati, podívej, Shrek, a 

je mnohem ošklivější než v seriálu.“     

Text a foto v rubrice Ješovický posel Vlaďka Zralíková. 

 
 
HÁDANKA 
 

 

V červnovém vydání zpravodaje jsme Vám na straně 9 položili hádanku – šlo o 

fotografii portálu s letopočtem 1821. Nemýlil se ten, kdo na obrázku poznal dům 

umístěný při cestě k nádraží, pod hlavní silnicí směrem na Štětí. 

 

Jestli rádi cvičíte svůj postřeh, vyzkoušejte jej ještě jednou: Do které stavby 

v centru Liběchova se vstupuje těmito dveřmi? Odpověď prozradíme opět 

v příštím čísle zpravodaje. 
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Regionální muzeum Mělník, náměstí Míru 54, 276 01, Mělník 

příspěvková organizace Středočeského kraje                                                                                                          

                                            říjen - prosinec 2014 
 
25. 9. – 28. 10. Markův svět – výstava kartonových modelů a nově i 
nápadů s dřevěnou duší mělnického školáka Marka Suchého v malém 
sále, vernisáž se koná ve středu 24. 9. v 16 hodin 

30. 9. – 2. 11. Příroda Aljašky – výstava fotografií PhDr. Miloslavy 
Havlíčkové z cesty po Aljašce v muzejní kavárně 

1. 10. – 2. 11. Prevence trochu jinak – výstava prací žáků výtvarného 
oboru ZUŠ Mělník pod vedením PaedDr. Ireny Wenkeové, vernisáž se 
koná 1. 10. 2014 od 16.30 hodin 

4. 10. Ptačí festival – vycházka Hořínským parkem (cca 4 km) 
s ukázkou odchytu a kroužkování ptáků, sraz v 8 hodin před budovou 
Regionálního muzea Mělník, nám. Míru 54 

8. 10.  Poznáváme naše ryzce – přednáška Mykologického kroužku 
Mělník v muzejní kavárně od 17 hodin, přednáší Petr Nouzovský 

10. 10. – 16. 11.  Stopa… vyřeš zločin – interaktivní výstava 
s doprovodným sociálně-preventivním programem přibližující formou 
vyšetřování fiktivního zločinu moderní kriminalistické metody, 
vernisáž se koná 9. října v 18 hodin 

28. 10. Den Středočeského kraje – zábavný program pro malé i velké 
návštěvníky spojený s výstavou Markův svět 

4. 11. – 23. 11. Ohlédnutí za průvody sv. Martina – výstava žáků ZŠ 
Jungmannovy sady Mělník pod vedením Mgr. Radky Koláčné obrazem 
a slovy komentující tradici svatomartinských průvodů této školy, 
vstupní prostory 

4. – 30. 11. Mělník v době národního obrození – výstava přibližující 
vývoj v českých zemích mezi lety 1790 až 1860 se zvláštním zřetelem 
k mělnickému regionu 

4. – 30. 11. Od posvícení až do sv. Ondřeje – výstava v muzejní 
kavárně připomene lidové obyčeje podzimního období – slavnosti 
posvícení, svatomartinské tradice, zvyky spojené se svátky sv. Cecilie a 
Kateřiny a dovede nás až do adventu ve spojitosti se svátkem sv. 
Ondřeje 

5. 11.  Pozoruhodné houby – přednáška Mykologického kroužku 
Mělník v muzejní kavárně od 17 hodin, přednáší Ing. Jiří Baier 

25. 11. – 4. 1. 2015 Jednou v roce na Vánoce – výstava výtvarných 
prací Tvořivého kroužku Elišky Týlové a Výtvarného kroužku 
Klementiny Průchové ze ZŠ Jaroslava Seiferta Mělník, vernisáž se koná 
26. listopadu v 16 hodin, vstupní prostory 

 
28. 11. – 4. 1. 2015 Vánoce v přírodě – vánoční výstava netradičně 
o přírodě plné zimních spáčů, velký sál, vernisáž se koná 27. 
listopadu od 16.00 hodin 
2. 12. – 4. 1. 2015 Vánoční čas v kavárně – výstava plná správné 
vánoční atmosféry, muzejní kavárna 

3.12.  Houby z okolí Mělníka – přednáška Mykologického kroužku 
Mělník v muzejní kavárně od 17 h., přednáší Jaroslav Malý     
 
31. 5. 2014 – 31. 3. 2015 Z historie malé železnice aneb 
železniční hračky – nově upravená dlouhodobá výstava 
mechanických hraček věnovaná historickým modelům a 
soupravám plechových vláčků o rozchodu 0 a 00 (H0) z let 
1890–1960. Součástí prohlídky expozice je předvádění jízdy 
historických vláčků na elektrifikovaném modelu kolejiště.  
Nejmenší návštěvníci mají možnost vyzkoušet si svou zručnost v 
malé dílně, kde si mohou sestavit modely ze stavebnice 
Merkur podle vlastních představ. 
 

Srdečně zveme také do stálých expozic! 

Celoročně otevřeno: 

Historická expozice: Nahlédnutí do středověkého města, Měšťanský 
a venkovský interiér, Všední život obyvatel venkova, Příroda 
Mělnicka, Vinařství (část umístěna v původních středověkých 
sklepích). 

     
Historické kočárky – Vánoce 1890–1900, kolonáda 1900–1910, 
piknik 1920–1930, odpoledne v parku 1930–1940, válečný interiér 
1940–1945, dětský pokoj 1950–1960 a návštěva zdravotního 
střediska 1960–1969. 

Kavárna a víno 

Muzeum nabízí svým návštěvníkům také ochutnávku kvalitních 
českých vín. Skupiny mohou po předchozí objednávce degustovat 
víno v původních středověkých sklepích z 2. poloviny 14. století. Na 
jednotlivce čeká stejný sortiment vín v muzejní kavárně, která 
láká i příjemným posezením na historických hradbách. 

 
 

Otevírací doba: úterý – neděle 9.00 - 12.00 a 12.30 - 17.00 hodin 
Regionální muzeum Mělník, příspěvková organizace Středočeského kraje, náměstí Míru 54, 276 01 Mělník 

tel.: 315 630 936 – pokladna; 315 630 922 – sekretariát, fax: 315 622 158, muzeum@muzeum-melnik.cz, www.muzeum-melnik.cz, 
Facebook: Regionální muzeum Mělník          ZMĚNA PROGRAMU VYHRAZENA! 

 

 

 

 

PLOŠNÁ INZERCE 
V LIBĚCHOVSKÉM ZPRAVODAJI 

 

Cena za formát 
A4    300,- Kč, 
A5   150,-  Kč, 
A6     75,-  Kč 
A7    37,50 Kč  

 
ZADÁNÍ INZERÁTU NA ADRESE 

libechovsky.zpravodaj@libechov.cz 
NEBO V KANCELÁŘI 

MěÚ LIBĚCHOV. 
PLATBY V HOTOVOSTI 

V POKLADNĚ V KANCELÁŘI 
MĚSTSKÉHO ÚŘADU LIBĚCHOV. 

 

Liběchovský zpravodaj v tištěné podobě je doručován zdarma do všech domácností Liběchova a Ješovic. 

Elektronická verze aktuálního zpravodaje i starších vydání je ke čtení i ke stažení 

na internetových stránkách obce www.libechov.cz v sekci „Liběchovský zpravodaj“. 
 

UUZZÁÁVVĚĚRRKKAA  PPŘŘÍÍŠŠTTÍÍHHOO  ČČÍÍSSLLAA  LLIIBBĚĚCCHHOOVVSSKKÉÉHHOO  ZZPPRRAAVVOODDAAJJEE    
BBUUDDEE  1122..  LLIISSTTOOPPAADDUU  22001144..  

Příspěvky a obrazové přílohy (v minimálním rozlišení 300 dpi t.j. 1200 x 1600 obr. bodů)  

možno zasílat na e-mail libechovsky.zpravodaj@libechov.cz. 

Nevyžádané příspěvky se nevracejí. 


  LLIIBBĚĚCCHHOOVVSSKKÝÝ  ZZPPRRAAVVOODDAAJJ    ččíísslloo  rreeggiissttrraaccee::  MMKK  ČČRR  EE  1100668811  

  VVyyddáávváá::  ZZaassttuuppiitteellssttvvoo  mměěssttaa  LLiibběěcchhoovv      

  IIČČ::  223377001199        NNáákkllaadd  440000  kkss  ––  zzddaarrmmaa..      TToottoo  ččíísslloo  nneepprrooššlloo  ooddbboorrnnoouu  jjaazzyykkoovvoouu  úúpprraavvoouu.. 

http://www.muzeum-melnik.cz/stale-expozice/
http://www.muzeum-melnik.cz/ochutnavka-vin/
http://www.muzeum-melnik.cz/
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VOLBY DO ZASTUPITELSTVA OBCE 
 

VOLBY DO SENÁTU PARLAMENTU ČESKÉ REPUBLIKY 

 
 

2014 
 
 
 

PŘÍLOHA LIBĚCHOVSKÉHO ZPRAVODAJE 4/2014 
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Blíží se komunální volby a voliči mají po dlouhé době výběr z nepřeberného množství kandidátů z různých 

kandidátních listin. Věříme, že to napomůže nám všem, abychom skutečně zodpovědně zvažovali, koho do 

zastupitelstva města volit. 

 

 

Jak ale tedy mohu vybírat? V podstatě jsou tři možnosti: 

 

 ZAKŘÍŽKUJI JEDNU STRANU – v rámečku u jejího názvu. 

 ZAKŘÍŽKUJI MAXIMÁLNĚ DEVĚT JEDNOTLIVÝCH KANDIDÁTŮ Z RŮZNÝCH STRAN – v rámečcích před jejich 

jmény. 

 ZAKŘÍŽKUJI STRANU A JEŠTĚ VYBERU JEDNOTLIVÉ KANDIDÁTY Z JINÝCH STRAN. 

Jak se budou hlasy počítat? 

 

VŠICHNI KANDIDÁTI TÉTO STRANY DOSTANOU PO JEDNOM HLASU a strana obdrží tolik hlasů, kolik má 

kandidátů na své kandidátní listině. 

VŠICHNI TAKTO ZAKŘÍŽKOVANÍ KANDIDÁTI DOSTANOU PO JEDNOM HLASU a jednotlivé strany obdrží tolik 

hlasů, kolik mají zakřížkovaných kandidátů. 

HLASY ZÍSKAJÍ PŘEDNOSTNĚ ZAKŘÍŽKOVANÍ KANDIDÁTI A ZBYTEK HLASŮ DO POČTU 9 OBDRŽÍ STRANA – 

např. zakřížkuji stranu A, ze strany B zakřížkuji 3 kandidáty, ze strany C zakřížkuji 1 kandidáta – výsledek: strana A 

dostane 5 hlasů podle pořadí na 1.–5. místě, strana B dostane 3 hlasy a strana C dostane 1 hlas. 

Vyzkoušejte si vyplnění hlasovacího lístku na http://volby.rovnou.cz/ – zde si můžete vyzkoušet, kdy je vyplnění 

lístku neplatné a kterým stranám a kandidátům vlastně dáváte hlas. 

Zvítězí strana, která obdrží nejvíce hlasů. Vítězství strany však nemusí znamenat, že tato strana získá i rozhodující 

postavení v obci. To by platilo v případě, že by její vítězství bylo tak výrazné, že získá nadpoloviční většinu mandátů 

v zastupitelstvu – tedy v případě Liběchova pět mandátů.  

 

Vážení spoluobčané, jít k volbám není vaší povinností, je to vaše právo. Využijte je a volte svoje kandidáty, strany, 

které mají vaši důvěru.  Jaká byla volební účast v letech minulých? 

 

Rok 1998   773 voličů  349 vydaných obálek  45,15 % volební účast 

Rok 2002  786 voličů  484 vydaných obálek  61,58 % volební účast 

Rok 2006  802 voličů  484 vydaných obálek  60,35 % volební účast 

Rok 2010  803 voličů  511 vydaných obálek  63,64 % volební účast 

_____________________________________________________________________________________________________________________________________ 
 

 

http://volby.rovnou.cz/
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ŠANCE PRO LIBĚCHOV 
SDRUŽENÍ NEZÁVISLÝCH KANDIDÁTŮ  

 

POVEDLO SE NÁM: 
 

- ZÍSKAT DOTACE NA OBNOVU SOCHY KRISTA SPASITELE, MILNÍK, NOVÉ DĚTSKÉ HŘIŠTĚ; OPLOTIT HŘIŠTĚ, 
- DOVÉZT SOCHY SV. PROKOPA A SV. JANA NEPOMUCKÉHO PO LETECH OD RESTAURÁTORA ZPĚT DO 

LIBĚCHOVA, 

- ZREALIZOVAT PROJEKTOVOU DOKUMENTACI NA NOVÉ CHODNÍKY,  

- ZAHÁJIT ŘEŠENÍ OBNOVY CENTRA OBCE – KONCEPT NOVÉHO NÁMĚSTÍ, 

- ZORGANIZOVAT ÚKLID LIBĚCHOVA, JEŠOVIC A POVODÍ LIBĚCHOVKY NA „DEN ZEMĚ“, 

- ZORGANIZOVAT KULTURNÍ A SPORTOVNÍ AKCE (POVODÍK, ZPÍVÁNÍ KOLED, DĚTSKÉ DNY, OLYMPIÁDY), 

- ZLEPŠIT VZHLED JEŠOVIC A OKOLÍ (LIPOVÁ ALEJ, SMÍRČÍ KŘÍŽ, AUTOBUSOVÉ ČEKÁRNY, ÚKLID), 

- INICIOVAT A U POLICIE ČR VYJEDNAT UMÍSTĚNÍ ZNAČKY 30 KM/H V CENTRU OBCE ATP. 

NAŠÍM CÍLEM JE: 
 

1. ROZVOJ OBCE A EFEKTIVNÍ HOSPODAŘENÍ OBCE 

- VYBUDUJEME NOVÉ CHODNÍKY V OBCI 

- BUDEME ŘEŠIT PODOBU CENTRA OBCE S ODBORNÍKY A S OBČANY – NOVÉ NÁMĚSTÍ 

- ZAHÁJÍME PRÁCE NA NOVÉM ÚZEMNÍM PLÁNU OBCE 

- ZÍSKÁME KOSTELÍČEK DO MAJETKU OBCE A OŽIVÍME TUTO KULTURNÍ PAMÁTKU 

- BUDEME PODPOROVAT SPORTOVNÍ I KULTURNÍ AKTIVITY PRO VŠECHNY VĚKOVÉ KATEGORIE 

- VYVINEME MAXIMÁLNÍ ÚSILÍ V ČERPÁNÍ DOTACÍ A GRANTŮ  

- NAJDEME A ZRUŠÍME ZBYTEČNÉ VÝDAJE OBCE 

- NEZVÝŠÍME POPLATKY ZA ODVOZ KOMUNÁLNÍHO ODPADU ANI DAŇ Z NEMOVITOSTI 

 

2. KOMUNIKACE S OBČANY A CHOD ÚŘADU 

- ZLEPŠÍME KOMUNIKACI ÚŘADU S OBČANY OBCE 

- VYBUDUJEME ROZHLAS V JEŠOVICÍCH 

- VYŘÍDÍME ŽÁDOSTI, STÍŽNOSTI DO ZÁKONNÉ LHŮTY 

- ZEFEKTIVNÍME PRÁCI ZAMĚSTNANCŮ OBCE 

 

3. VZHLED, POŘÁDEK A BEZPEČNOST NAŠÍ OBCE 

- OŽIVÍME TÉMA – OBCHVAT OBCE 

- BUDEME ŘEŠIT ZKLIDNĚNÍ DOPRAVNÍ SITUACE V OBCI – DOPRAVNÍ OMEZENÍ, PŘECHODY 

- ZAJISTÍME POŘÁDEK A ÚDRŽBU VEŘEJNÝCH PROSTRANSTVÍ VE VŠECH ČÁSTECH OBCE 

- VYSADÍME NOVOU ZELEŇ A INSTALUJEME LAVIČKY, KOŠE, HODINY 

- OBNOVÍME ZASTÁVKY MHD 

 

4. SPOLUPRÁCE SE ŠKOLOU  

- PODPOŘÍME ŠKOLU A MIMOŠKOLNÍ AKTIVITY PRO DĚTI 
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ŠANCE PRO LIBĚCHOV 
SDRUŽENÍ NEZÁVISLÝCH KANDIDÁTŮ 

 
 

ÁŽENÍ OBČANÉ,  
JSME TÝM SLOŽENÝ Z OBYVATEL LIBĚCHOVA A JEŠOVIC, KTERÝ MÁ ZKUŠENOSTI S OBLASTÍ VEŘEJNÉ 
SPRÁVY, S FUNGOVÁNÍM OBCE, S DOTACEMI, ÚČETNICTVÍM OBCE, ŘÍZENÍM A VEDENÍM ORGANIZACÍ, 

POŘÁDÁNÍM KULTURNÍCH, SPORTOVNÍCH A SPOLEČENSKÝCH AKCÍ, SE STAVITELSTVÍM A OBNOVOU PAMÁTEK, 
SE ZDRAVOTNÍ PÉČÍ APOD. 
 
ZKRÁTKA, JAK ZPÍVÁ JAN WERICH: „TEN UMÍ TO A TA ZAS TOHLE A VŠICHNI DOHROMADY UDĚLAJÍ MOC.“ 
 
 

Kandidáti Šance pro Liběchov: 
 

1. Ing. Kamil Janatka, 38 let, vedoucí pracovník, Liběchov 

2. Ing. Pavla Veverková, 34 let, projektová manažerka, Liběchov 

3. Ing. Vladimíra Zralíková, 44 let, technický pracovník, Ješovice 

4. Ing. Štěpán Hladký, 38 let, vedoucí pracovník, Liběchov 

5. Iveta Kudriová, roz. Koňarčíková, 39 let, účetní obcí, Liběchov 

6. Vladimír Jiránek, 63 let, důchodce, Liběchov 

7. Jan Balogh, 45 let, stavitel, Liběchov 

8. Hana Štruplová, 34 let, učitelka MŠ, Liběchov 

9. MUDr. Lucie Žáčková, 48 let, lékařka, Liběchov 

 

 
 

PŘEDEM VÁM DĚKUJEME ZA PODPORU. VOLTE KANDIDÁTKU ČÍSLO 1. 

V 
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Vážené dámy, vážení pánové, milí spoluobčané, 

již 12 let podporujete naše sdružení, a tak víte, 

že neslibujeme nereálné věci ani nepoužíváme 

populistická hesla. Rádi bychom zúročili naše 

letité zkušenosti s vedením obce, pro kterou se 

nám již podařilo získat 107 000 000 Kč. I díky 

tomu byly naplněny naše cíle z předchozího 

volebního období, jako dostavba čističky 

odpadních vod či kanalizace. Jsme tým, který 

plní sliby.  

Tímto slibujeme, že povedeme obec stejně 

zodpovědně jako doposud a uděláme maximum 

pro její rozvoj.  

SNK Pro Liběchov a Ješovice 

 
NAŠI KANDIDÁTI: 
 

1. Josef ULMAN                   54 let, starosta města Liběchov 

2. Ing. Pavel DOSTÁL             47 let, podnikatel 

3. Jaroslav GROH                   38 let, podnikatel 

4. Ing. Tomáš KUČERA          49 let, podnikatel 

5. Zdeněk MIŘATSKÝ             44 let, vychovatel DDŠ 

6. Lenka STAŠČÁKOVÁ         46 let, administrativní pracovnice 

7. Mgr. Jana ZÁSMĚTOVÁ     35 let, vedoucí Střediska 

                                              vědeckých informací ÚŽFG AV ČR, v. v. i. 

8. Jaroslav HOFFMANN         62 let, důchodce 

9. Alena JUHÁSZOVÁ             40 let, asistentka ÚŽFG AV ČR, v. v. i. 

Děkujeme těm, kteří nám svým podpisem petice umožnili 
kandidovat, a hlavně Vám, kteří nás ve volbách podpoříte.  

 
   CÍLE PRO VOLEBNÍ OBDOBÍ 2014–2018: 

 Zachování veřejné hromadné dopravy 

 Zvýšení bezpečnosti občanů – pořízení kamerového 

systému do centra obce, zlepšení místních 

komunikací a oprava chodníků, přechody pro chodce 

 Trvalá údržba čistoty obce 

 Podpora sportu a společenského života pro děti i 

dospělé 

 Účinná pomoc místním neziskovým organizacím a 

spolkům 

 Podpora základního vzdělávání a mimoškolních 

aktivit 

 Zvýšení počtu kontejnerů pro tříděný odpad 

 Obnova a zvelebování obce 

 Podpora malého a středního podnikání 

 
 
 

   STRATEGIE ROZVOJE 2014–2018: 

 Zlepšení turistického a cyklistického napojení obce na    

okolí 

 Zavedení orientačního systému a jeho rozšíření do okolí 

obce 

 Vytvoření nového územního plánu  

 Zlepšení technického stavu veřejných budov a prostor 

 
   HOSPODAŘENÍ OBCE 2014–2018: 

 Zachování vyrovnaného rozpočtu města 

 Pokračování v efektivním čerpání dotací 

 

 

 

Volte SNK Pro Liběchov a Ješovice – kandidátka č. 2 
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JAK TO VIDÍ STAROSTA 
 

Josef Ulman je prvním mužem obce již čtvrté 
volební období a tak jsme se zeptali: 

Vedení a rozvoj obce je běh na dlouhou trať. Čeho se Vám 
podařilo dosáhnout a z čeho máte radost? 
Postavili jsme čistírnu odpadních vod a městskou kanalizaci 
včetně veřejných částí domovních přípojek, což bylo 
nezbytné.  Zasíťovali jsme pozemky pro třicet domů, díky 
čemuž vzniklo rodinné bydlení Třešňovka. Podařilo se 
zrekonstruovat vnitřní prostory úřadu, také proběhla 
rekonstrukce v naší základní škole, kde jsou nové toalety pro 
děti a vyměněna všechna okna. Je také opravený mlýnský 
náhon na náměstí a vznikl parčík s jezírkem v aleji, kde 
vzniká krásná klidová zóna. Ze všeho mám velkou radost.“ 

Jak se podařilo dokončit stavbu kanalizace poté, co byly 
vyčerpány prostředky ze státní pokladny? 
Do roku 1999 bylo na stavbu kanalizace vyčerpáno ze 
státního rozpočtu 28 000 000 Kč. Když jsem převzal funkci 
starosty, byly hotové pouze části nejjednodušších úseků 
kanalizačních stok a dotace byla vyčerpána, obec zadlužena. 
Byl jsem pod nátlakem úřadů, které chtěly vědět, kdy bude 
stavba dokončena, nebo jak vrátíme dotaci i s úroky. Vcelku 
neřešitelná situace vygradovala obecním dluhem zhotoviteli 
ve výši 5 500 000 Kč, které po nás požadoval soudní cestou. 
Takže následná jednání o nenaplněných smluvních závazcích 
a shánění peněz bylo opravdu velmi vyčerpávající. Až v roce 
2008 jsme získali dotaci na dostavbu, byl vyřešen problém 
s promrhanou dotací z roku 1992 a v roce 2010 konečně 
začala dostavba samotné kanalizace. 

Tak to bylo asi velmi náročné období… 
Opravdu zkušenost k nezaplacení. Ale měl jsem velké štěstí 
na lidi kolem sebe, vynikajícího místostarostu a i díky našemu 
právníkovi, panu doktoru Havlovi, který docílil toho, že obec 
místo 5 500 000 Kč vrátila zhotoviteli stavby jen jistinu ve 
výši 500 000 Kč, se nakonec vše podařilo dotáhnout a obec 
zbavit dluhů. 

Co pro Vás tedy bylo na začátku nejtěžší? 
Jednoznačně získat zpět důvěru lidí a přesvědčit je, že úřad je 
tady hlavně pro ně.   

Jakým způsobem získáváte finance na další rozvoj obce? 
Díky úsporám v rozpočtu, za který je zodpovědné 
zastupitelstvo, se daří dále investovat do dalšího rozvoje. 
Koupili jsme areál bývalé Lesní správy, ve kterém obec 
získala tolik chybějící technické zázemí. Na opravu staré 
administrativní budovy jsme zajistili dotaci ve výši 1 280 000 
Kč a dnes v domě bydlí v obecních bytech spokojeně čtyři 
rodiny. 

Asi největším nebezpečím pro obec jsou povodně. Jako 
starosta jste zodpovědný také za krizové řízení. Mohl 
byste srovnat průběh povodní, které jste jako starosta 
zažil a řídil? 
Když jsme u těch živlů, tak povodeň v roce 2002 byla pro mě 
křest ohněm. Nikdo nevěřil, že voda dosáhne takové výšky. 
Informace, které jsme dostávali, se velmi často lišily od reálu. 
Učili jsme se za pochodu, nesměli dát najevo únavu nebo 
jakoukoliv beznaděj. Nebýt hasičů, vojáků a lidí z celé 
republiky, kteří pracovali do úmoru, tak by následky povodně 
byly podstatně horší. Díky těmto zkušenostem mohu s 
odstupem času říci, že loňská povodeň byla zvládnuta mnohem 
profesionálněji. Velký podíl na tom má i krizový štáb 
mělnického starosty, pana doktora Mikeše, který okamžitě 
řešil potřeby jednotlivých obcí. Ve srovnání s povodní v roce 
2002 bylo vše organizováno mnohem rychleji a efektivněji. 

Pomoc občanům při likvidaci následků byla také mnohem 
rychlejší. 

Dá se na takovéto situaci vůbec najít něco pozitivního? 

Snažím se na všem najít něco pozitivního. Tohle neštěstí 
stmelilo obec. Měl jsem radost, že si lidé dokážou ještě 
navzájem pomoci. A pak je to výstavba povodňového bytu. 
Díky ní jsme mohli pomoci rodině, která o svůj dům v Malém 
Liběchově bohužel přišla. 

Spousta obcí řeší v poslední době změnu územního 
plánu. Jak je to v Liběchově a proč je územní plán tak 
důležitý? 

Územní plán si lze představit jako takovou kuchařku obce, ve 
které najdete, co se na jednotlivých pozemcích smí, a co ne. Je 
klíčový při získávání dotací. Územní plán Liběchova je starý 
jedenáct let a řada údajů už není aktuální. Proto je potřeba 
zpracovat nový, který bude respektovat potřeby obce a 
pomůže nám v dalším rozvoji. 

Co na Vaši pracovní vytíženost říkají vaši nejbližší? 

Mám velmi tolerantní rodinu, ale myslím si, že si za těch 
patnáct let už snad i zvykli. Starostou je člověk 24 hodin 
denně, 7 dní v týdnu. Pracovní doba nikdy nekončí, a tak jde 
osobní život tak trochu stranou. Není snadné naplánovat 
dovolenou, lidé Vás oslovují se svými problémy na ulici nebo 
doma, ale to prostě ke starostování patří. 

Je něco, co Vás momentálně trápí? 
Bezpečnost. A to jak bezpečnost na hlavní silnici I/9, tak 
bezpečnost občanů. Mrzí mě, že bylo v Liběchově zrušeno 
Obvodní oddělení Policie ČR. Vzdálenost osmnácti kilometrů 
mezi Horními Počaply, kde dnes OOP ČR sídlí, a Liběchovem 
je moc velká. Rád bych proto udělal maximum, aby bylo 
v našem mikroregionu OOP ČR opět zřízeno. Uvidíme, co se 
v tomto směru dá dělat.  

Co Vás dále čeká?  

V nejbližší době bude zahájena výstavba veřejného osvětlení 
v lokalitě Nad Sklepem. Do nástupu zimy bychom chtěli 
vyčistit koryto mlýnského náhonu na náměstí. A chystáme se 
namontovat připravené tabulky s označením názvů ulic.  

Jak dnes žije obec? 
Pro děti skončilo léto a za námi je hojně navštěvované 
rozloučení s prázdninami, které pořádá paní Brožová na 
nádvoří zámku. Děti milují i tradiční závod v hledání 
strašidel, který pořádají liběchovští skauti. Ti organizují i 
dětskou vánoční besídku nebo maškarní. Mezi nejoblíbenější 
akce, kde se setkáváme, patří pálení čarodějnic, Rybářský 
ples, ale i dětské rybářské závody. Pro nejstarší tady máme 
každoroční předvánoční posezení s hudbou, takže myslím, že 
tu máme spoustu příležitostí se pobavit a lidé se spontánně 
zapojují. Jen mě mrzí, že mladší generace si neváží toho, co 
budujeme a zvelebujeme, a tak neustále dokola řešíme 
poškozené koše, vyvrácené lavičky a počmárané čekárny. 

Co děláte, když zrovna nestarostujete?  
Mám pocit, že času je stále méně, ale rád chodím na ryby, 
s kamarády na pivo nebo si přečtu nějakou detektivku. Dojde-
li na zahrádkaření, raději se zavřu do garáže. 

Máte na závěr nějaké přání? 
Přál bych si, aby měl Liběchov v zastupitelstvu lidi, kterým 
nejde o moc, ale o skutečný prospěch obce. Aby táhli za jeden 
provaz jako tým a udělali maximum pro lidi. 
 
                                   Děkuji za rozhovor. 

Tereza Pomezná



____________________________________________________________________________________________________ 

LIBĚCHOVSKÝ ZPRAVODAJ 4/2014, strana 19 
 

 
 

 
VOLBY DO OBECNÍHO ZASTUPITELSTVA VE DNECH 10. - 11. ŘÍJNA 

    

                           Sdružení nezávislých kandidátů  PRO LIBĚCHOV 

                                                                                                           volební číslo:  3 

 

                                       

 

 

 

 

 

 

 

 

     

Vážení občané Liběchova a Ješovic, dovolujeme si Vás oslovit touto cestou v době nadcházejících 

komunálních voleb. Jistě jste dostali náš volební leták do Vašich schránek a s mnohými z Vás občanů 

jsme hovořili. Je zajímavé slyšet, když spolu na ulici hovoříme, kolik záležitostí týkajících se obce nás 

společně trápí, viz náš volební program. Proto jsme se rozhodli kandidovat v letošních volbách do 

obecního zastupitelstva a rádi bychom s podporou Vás občanů chtěli navázat na bohatou historii obce a 

udělat z obce důstojné místo pro život nás a našich dětí! 

   Na webových stránkách našeho sdružení SNKPROLIBECHOV.WEBNODE.CZ se objevil názor, že 

v obci je vše absolutně v pořádku a že prý jsme přímo drzí, troufalí a namyšlení. Ano, každý má právo 

na svůj názor. Osobně se po obci pohybuji pěšky nebo na kole a ptám se tedy například, proč jsou na 

křižovatce pod penzionem u rybárny neustále nánosy štěrku a písku, které nikdo neuklidí, proč nikdo 

neopraví zdemolované zastávky, proč jsou po Liběchově stále zarostlá veřejná prostranství, viz ul. Nad 

hřištěm, ul. Kokořínská, Boží Voda, v Ješovicích silnice u hřiště či prostranství okolo lípy, a to je jen 

zlomek. Ale v obci jsou už i místa velice nebezpečná: zkuste jet na kole či autem od Rymáně, a v 

„esíčku“ pod kopcem sami uvidíte a budete se modlit, aby proti Vám nejel nějaký spěchající řidič. 

Vegetace zde zasahuje již do třetiny vozovky! Další nebezpečné místo: když obyvatelé bytových domů 

u statku vyjíždějí na hl. silnici u bývalé kovárny, přes zarostlé krajnice není vůbec vidět přijíždějící 

vozidla, a pokud tam pojede někdo rychle, což se v obci běžně děje, riziko dopravní nehody je 

obrovské! Nebo si zkuste stoupnout k přechodu pro chodce u pošty, skoro nikdo již nezastaví, jelikož 

vodorovné dopravní značení není vidět a svislá dopravní značka není ve směru od Mělníka vidět přes 

větve stromů. A jen kolik dětí zde přechází!! A přitom z vlastní zkušenosti vím, pokud se nejedná o 

nový přechod, ale o nabarvení stávajícího, že je to pouze o jednom jednání s pobočkou ŘSD v Mladé 

Boleslavi, která je vlastníkem komunikace. Jak je toto možné, když je vlastně vše v naprostém 

pořádku??? Pak se od Vás občanů dozvídám, jak si koupíte pozemek na RD v Liběchově od obce, v 

katastru nemovitostí není nic uvedeno, a po pár letech máte tahanice se správci sítí, když zjistíte, že v 

pozemku Vám vedou kabely? Nebo Vám také vede veřejná síť přes soukromý pozemek bez zřízení 

věcného břemene? Od dalšího občana Liběchova se dozvídám o mnohaletém problému vodovodu v 

lokalitě u hlavní silnice za Liběchovem ve směru na Želízy, a že mnoho let se to s obcí snaží vyřešit, 

zatím bezúspěšně! Dále se ptám, proč okolní obce situovaly spádovost dětí do základních škol v 

Mělníce? Vždyť většina z nás chodila do liběchovské ZŠ a vše bylo v naprostém pořádku. Dále se 

ptám, proč stále chodíme po chodnících vybudovaných ještě za minulého režimu, dnes již v 

katastrofálním stavu a ještě s patřičným nánosem prachu, písku atd., které nikdo neuklízí? Stala se 

havárie vody či jiná důležitá skutečnost? Proč o tom nejsme vyrozuměni prostřednictvím veřejného 

rozhlasu? Proč obec nevyužívá pracovní síly z úřadu práce? Proč v obci za ta léta nejsou informační 
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tabule pro turisty, kde se co nachází? Proč od povodní roku 2002 není opravena fasáda domu služeb? 

Proč lavičky osazené narychlo před koncem minulého volebního období jsou osazeny tak nestandardně 

vysoko, snad aby si nemohli sednout senioři? Proč najednou po třech letech a 10ti měsících (berme 

pouze jedno minulé volební období) začala údržba pracovat úplně jiným tempem? Není to snad jen 

kvůli volbám, aby voliči zapomněli na zbylou část volebního období? Atd. atd. Často slyším, že tady to 

nejde, ale proč? Podívejte se po okolních vesničkách. Já osobně říkám, že jde spousta věcí, ale musí se 

chtít, a opravdu to vše není jen o penězích. 

    A tak při rozhovorech s Vámi občany se objevují další a další záležitosti v obci, které se bohužel 

dlouhodobě neřeší. Řekl bych, že o nespokojenosti Vás občanů svědčí i fakt, že tyto komunální volby 

budete mít na výběr ze čtyř kandidátních listin. Což osobně vidím jako velice pozitivní pro Vás voliče. 

Ohlédněme se také společně do minulého volebního období a podívejme se, kdo je nejčastěji podepsán 

pod prací zastupitelů zveřejněnou ve zpravodaji. Opravdu to neměli lehké při hlasování 3:6! 

   Tak bych Vás na závěr chtěl požádat: 

 

Pojďte, Vážení spoluobčané, k volbám a volte dle svého uvážení, jelikož 

komunální volby nejsou politika v pravém slova smyslu, ale je to záležitost, 

která se nás bezprostředně dotýká! 
 

                                    S pozdravem za SNK PRO Liběchov     Jan Rodr 

 

S D R U Ž E N Í   N E Z Á V I S L Ý C H   K A N D I D Á T Ů 
 

PRO LIBĚCHOV 

                  VOLEBNÍ Č. 3 

Jan Rodr, 34 let 

Josef Richtr, 64 let 

Jaroslav Čížek, 34 let 

Jiří Krejza, 35 let 

Helena Dvorská, 45 let 

Pavel Šantín, 58 let 

Josef Bílek, 44 let 

Radek Mikyska, 42 let 

Jaroslav Fojtík, 41 let 
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Zelená pro Liběchov- Sdružení Strany zelených a Nezávislých kandidátů č. 4 
pro volby do zastupitelstva města Liběchov a m. č. Ješovice ve dnech 10. a 11. 10. 2014         

 

 
 

Vážení občané města Liběchova a městské části Ješovice, 
 

  určitě se shodneme na tom, že Liběchov potřebuje změny. Změny jsou nutné ve všech částech života. Jsme 

městem, ale vypadá Liběchov jako město? Jistě znáte na tuto otázku sami odpověď, ale budeme se raději dívat dopředu. Řadu 

reálných kroků pro zlepšení života ve městě jsme zahrnuli do volebního programu, který Vám v případě zájmu zašleme, abyste mohli 

kontrolovat jeho plnění. Změny nepůjdou rychle a jsou nutné také iniciativy a podněty občanů města. Naše priority směřují do 

všech základních oblastí života, nechceme jít jen cestou kritiky a musíme navázat na stávající, byť neuspokojivou situaci, nic 

jiného nám všem ale nezbývá.  

     Ve stručnosti hlavní body našeho programu: 

Otevřená a odpovědná radnice – je nutné, aby zastupitelé získali důvěru všech občanů. A to nejen v jejich chování a rozhodování, ale 

i ve financování, investování. Je nutno zlepšit údržbu města, plnit povinnosti pro jeho další rozvoj. Úspory nákladů provozu 

radnice, školy a dalších objektů města jsou základním předpokladem pro možnost zlepšení údržby, vč. úklidu a oprav majetku města. 

Nechceme jít cestou zvyšování daní a poplatků, např. u daně z nemovitosti. K tomu patří i úplná informovanost občanů. K tomu 

počítáme i změnu v obsahu webových stránek, zveřejňování opačných názorů, včetně informací o činnosti ZM, 

komisí a výborů, pořádání anket, diskusních setkání apod. 

 

Ochrana životního prostředí – složitý, ale postupně řešitelný problém. K tomu patří i potřebné řešení neúměrného zatížení tranzitní 

dopravou. Jde např. o nesmyslnou dopravu dřeva do papíren Mondi, které mají 2 železniční vlečky. V ochraně ovzduší jde o neúměrné 

emise, a to jak z EMĚ, tak i z místních zdrojů. Přitom bylo možno využít kotlíkové dotace. S přihlédnutím k pozitivnímu kroku – 

dokončení kanalizace a ČOV – je přinejmenším zarážející, že se provozuje kanalizace bez publikovaného výběrového řízení. 

V oblasti odpadu již jinde fungují motivační systémy jeho třídění. Dalším velkým problémem je neúměrně vysoká cena 

vodného a stočného, máme reálnou cestu, jak ji snížit. Další otázka je, kolik se dosud vysadilo stromů a zeleně, ale 

stačí to? Jsou to nejen krajinotvorné a estetické prvky, ale i zdroje kyslíku. Položme si otázku: Kolik dotací město získalo pro 

ochranu životního prostředí a co o tom víme? 

 

Podpora podnikání – je to hybný motor všech měst a obcí, s tím samozřejmě souvisí rozvoj a příjmy města. Jaký je přínos členství 

města ve Sdružení Vyhlídky? S podnikateli a významnými firmami ve městě se musí jednat a hledat společné zájmy a zahájit 

spolupráci. 
 

Školství, kultura a sport – o rozvoji školy byla vypracována v 12/2013 kvalitní a inspirativní studie. Je nutno dále provést účinná 

opatření ke zlepšení současného neuspokojivého stavu a využití objektů v majetku města. K tomu patří i zanedbaný rozvoj 

cestovního ruchu. Okolní krajina je úchvatná a toho se musí využít, např. podporou cykloturistiky, založením infocentra, 

integrací nebo založením kulturního spolku.  K rozhodnutí všech občanů bude převzetí dominanty města, „kostelíka“, do majetku, 

který si určitě zaslouží jiný osud než postupné chátrání, tak jako celá řada dalších objektů ve městě.  

 

Líbí se Vám zanedbané domy, neoznačené ulice, stav komunikací a málo chodníků? 

Vážení občané Liběchova, je to zcela na Vás, koho si vyberete, zvolíte a jak využijete šanci pro zlepšení 

života svého a Vašich dětí. Je to věc důvěry, zkušeností a spolupráce. Můžete se na nás kdykoli obrátit. 

Volte srdcem i rozumem! 

 

Kontakty - mailová adresa: zelenaprolibechov@seznam.cz nebo tel.: 777 189 923 
 

Kandidáti za sdružení Zelená pro Liběchov – č. 4: Ing. František Ohem, Slavomír Titěra, Zdeněk Lunzar, David Ohem, 

Josef Kollman, Andrej Štefl, Monika Třísková, Ota Lunzar, Josef Povolný 

mailto:zelenaprolibechov@seznam.cz
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     Kandidátka č. 4 

 

Zelená pro Liběchov - sdružení SZ a NK pro volby do zastupitelstva města Liběchov    

  
Vážení občané města Liběchova a místní části Ješovice,  
 

měli jsme snahu a vůli vést korektní kampaň bez osobního napadání. Nechtěli jsme uvádět fakta, která jsou konfrontační. 

Když to dospělo do fáze osočování a pletichaření, cítíme jako povinnost informovat občany na rovinu a pravdivě o 

současné situaci: 

 Zápis z jednání zastupitelstva města dne 25. 6. 2014 neodpovídá jeho průběhu. Kromě protiprávní žádosti p. starosty o 

proplacení dovolené, kterou si „nemohl vybrat“ za poslední tři roky, jde i o neplatné hlasování. Nehledě na fakt, že na 

jednání ZM byli i občané města a jejich připomínky byly ignorovány. Nejasný je i provoz kanalizace a ČOV, jeden 

z občanů již přes rok čeká na možnost nahlédnutí do Kanalizačního řádu, proč jej nelze vidět? Samozřejmě se nabízí 

pochybnosti, zda je vše v pořádku? Občané mají právo ptát se, a tak se ptáme. Je povinnost všech zastupitelů včetně 

starosty města odpovídat občanům, a to v zákonných lhůtách. Zvýšila se daň z nemovitosti – řekl někdo proč? K tomu 

přistupuje i realita neskutečného nepořádku ve městě a úklid až před volbami. Kolik je zde chodníků a v jakém stavu a proč 

nejsou označeny ulice? Vždyť se na naše město pořádně podívejte a porovnejte s ostatními! A je to v Ješovicích lepší? 

Vážení občané města Liběchova a m. č. Ješovice, v příštích dnech dáte svůj hlas devíti novým zastupitelům, máte 

šanci změnit vedení města. Hodně zvažujte, komu dáte svůj hlas, rozmyslete si, koho zvolíte. Jména se dají označit 

křížkem napříč kandidátkami. Je to zcela na Vás, koho si vyberete, nestačí pak žbrblat doma nebo u piva. Volte 

srdcem, ale hlavně rozumem! 

 

Kontakty – mailová adresa: zelenaprolibechov@seznam.cz  

 

Ing. František Ohem za kandidáty sdružení Zelená pro Liběchov a další občané Liběchova  

 

mailto:zelenaprolibechov@seznam.cz
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Reakce na článek kandidátů sdružení Zelená pro Liběchov: 
 
Jelikož jsem členem redakční rady Liběchovského zpravodaje, mám možnost shlédnout příspěvky doručené ke 

zveřejnění. Jsem rád, že mohu reagovat ihned na článek doručený kandidáty za sdružení Zelená pro Liběchov a 

nemusím čekat na další číslo zpravodaje, v němž by má zveřejněná reakce byla patrně již zbytečná. 

Myslím si, že právě článek uvedený sdružením Zelená pro Liběchov je příkladem osočování a pletichaření se 

záměrně uvedenými polopravdami a zjevnou snahou poškodit mou osobu před nastávajícími komunálními 

volbami. V následujících řádcích budu postupně reagovat na nerozumně uvedené stati článku a situaci 

vysvětlím. 

 

Je doložitelné, že zápis ze zasedání zastupitelstva ze dne 25. 6. 2014 v celku zodpovědně komentuje 

průběh jednání. 

 

Má žádost zastupitelstvu o náhradu za nevyčerpanou dovolenou z minulých let není protiprávní. 

Odkazuji na ustanovení § 79 odst. 5 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, a cituji: „Jestliže si uvolněný člen 

zastupitelstva obce nemohl dovolenou nebo její část vyčerpat v průběhu příslušného kalendářního roku, 

převádí se mu tento nárok do následujícího kalendářního roku, v takovém případě může uvolněný člen 

zastupitelstva též požádat obec o náhradu měsíční odměny za nevyčerpanou dovolenou.“ 

Zelená Pro Liběchov mylně uvádí, že jsem žádal o proplacení dovolené, kterou jsem si nemohl vybrat za 

poslední tři roky. Žádal jsem pouze o náhradu za 23 dní, které jsem nevyčerpal v minulých letech. Na zasedání 

konaném 17. 9. 2014 bylo zastupitelstvem doporučeno proplatit 14 dnů nevyčerpané dovolené, a ty byly také 

v platném hlasování odsouhlaseny. 

 

Odůvodnění mé žádosti je logické, stavěla se kanalizace a ČOV města Liběchov a v roce 2013 obec postihla 

povodeň. Je pochopitelné, že v těchto obdobích jsem byl natolik vytížen, že nebyla možnost dovolenou čerpat. 

 

Při hlasování zastupitelstva o devátém a dvacátém bodě programu jednání došlo k procesní chybě, na kterou 

jsem byl upozorněn až v následujících dnech. Samozřejmě jsem s upozorněním souhlasil. A při zasedání ZM 17. 

9. 2014 jsme chybu napravili. Výsledek hlasování zněl: pro 4, zdržel se 1, proti 1 hlas. K platnému usnesení 

zastupitelstva je třeba nadpoloviční většiny všech členů zastupitelstva. Pokud pro návrh usnesení hlasovalo 

méně než 5 členů ZM, žádné usnesení ve věci, o které se hlasovalo, vůbec nevzniklo, a to ani usnesení opačného 

významu. 

 

Připomínky občanů na zasedání neignoruji. Ze zápisů je evidentní, že na dotazy občanů reaguji a diskutuji 

s nimi. V bouřlivější diskuzi jsem vysvětloval, že funkce starosty a jeho práce není posuzována ve stejné míře 

jako zaměstnání ostatních lidí, na které dozírá Zákoník práce. Starosta nemá stanovenou pracovní dobu a 

obecně se má za to, že je v zaměstnání dvacet čtyři hodin denně, celý týden. 

 

K provozu kanalizace a ČOV. Je mi jasné, že některým občanům je k nelibosti, že se mi podařilo zajistit finanční 

prostředky a úspěšně dostavět kanalizaci i ČOV, kterou jsem převzal rozestavěnou na sklonku roku 1999 se 

závazkem 30 000 000 Kč. Vždy jsem zastával názor, že kanalizaci a ČOV musí obec v zájmu občanů provozovat 

sama, a tento model také praktikujeme.  Na provozování má obec živnostenský list, povolení k provozování 

vydané rozhodnutím krajského úřadu a odborný dozor. Platit za provozování ČOV a kanalizace externí firmě 

vidím jako zbytečně vynaložené finanční prostředky. Provoz zajišťuji sám se zaměstnanci obce bez nároku na 

finanční odměnu. Tento způsob naprosto vyhovuje potřebám obce a občanů. 

 

Myslím, že není nutné komentovat další argumenty podněcující k nevraživosti.  

 

Přeji občanům města Liběchov vše dobré.  

 
                                                                                                    

Josef Ulman 
   starosta města Liběchov 
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Upřesnění bodu o proplacení nevybrané dovolené, zastupitelé města: 

Kamil Janatka, Pavla Veverková, Vlaďka Zralíková 

 
 

Pan starosta žádal o proplacení dovolené na ZM 25. 6. za roky 2011, 2012, 2013, neuvedl, o kolik dní se jedná a 

jaká je výše náhrady nevybrané dovolené. Pro hlasovali 4 zastupitelé, a tudíž bylo hlasování neplatné. Náhrada za 

dovolenou se dostala na další ZM k novému projednání. Na pracovním ZM pan starosta sdělil, že se jedná o 24 dní, 

tzn. celá roční dovolená bez jednoho dne, výši náhrady nevěděl. Paní Zralíková se vyjádřila, že kdyby se jednalo o 

14 dní, neměla by s tím problém, protože chápe pracovní nasazení během povodní. Na veřejném ZM 17. 9. pan 

starosta nakonec požádal o proplacení 14 dní v sumě 27 000 Kč. V této podobě byl návrh usnesení přijat. Během 

diskuse pan Ulman dále prohlásil, že nebude žádat proplacení nevybrané dovolené za rok 2014, a pan Janatka 

navrhnul, aby se nevybraná dovolená vždy prodiskutovala počátkem následujícího roku. V podstatě šlo o princip - 

celá záležitost byla podána nešťastně, bez bližších podrobností, v sumě za tři roky, kdy již nelze dost dobře 

prokázat přesné důvody nevybrání dovolené. 

 
 

 
 
SETKÁNÍ V ALEJI SE VYDAŘILO 

V neděli 14. 9. 2014 nezávislí kandidáti Šance pro 

Liběchov uspořádali pro občany města Liběchova a 

Ješovic akci s názvem Setkání v aleji. Podával se 

hlavně předvolební hovězí guláš, dále párky, pivo, 

malinová limonáda, domácí napečené dobroty, káva 

a čaj. Sedělo se pod velkými stany, hrála hudba, děti 

si zasoutěžily v různých disciplínách, zaskákaly na 

trampolíně nebo si nechaly malovat na obličej. 

Děkujeme všem, kteří nás přišli podpořit či se jen 

podívat se, pobavit se s námi. Přestože počasí 

nebylo úplně ideální, sešli jsme se v hojném počtu: 

snědlo se 150 porcí guláše!  

Děkujeme za pomoc paní Marii Nesměrákové, paní Martě Buškové, paní Andree Vítové, paní Pavlíně Junkové, dále 

paní Mileně Jiránkové a ostatním našim rodinným příslušníkům. Děkujeme za výborný hovězí guláš, který pro nás 

navařil Míra Hainc. Děkujeme SK Liběchov, že jsme si mohli prostor kempu na akci pronajmout. 

Rádi bychom vás pozvali na další akci, tentokrát na koncert „Klavír vážně i nevážně“, který se bude konat v neděli 

28. září od 16 hodin v liběchovském kostelíčku. Jste srdečně zváni. 

Akce financujeme z vlastních prostředků. Děkujeme za příspěvek firmě Kropítko pana Řezáče. 

Těší se na Vás kandidáti Šance pro Liběchov – Kamil Janatka, Pavla Veverková, Vlaďka Zralíková, Štěpán Hladký, 

Iveta Kudriová, Vladimír Jiránek, Jan Balogh, Hana Štruplová a Lucie Žáčková. 

___________________________________________________________________________________________________ 
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 Masáže v Liběchově 
       

   pro zdraví a harmonii 
                                                                          
 

  

 

Mgr. Anna Janatková       

 

Tel: 732 745 887  
 

www.masaze-libechov.cz 

 

akh@masaze-libechov.cz 

 

 

 

Úleva od bolesti     zlepšení kondice a pružnosti svalstva        zvýšení pohyblivosti 

 

prevence úrazů a blokád relaxace v příjemném prostředí 

 

 

Nabízím: 

 

 Masáže v salónu 

 Mobilní masáže 

 Dárkové poukazy 

 Poradenství použití esenciálních 

olejů Young Living k alternativní 

podpoře zdraví 

 

 

Druhy masáží: 

 

 Klasická rekondiční a sportovní  

 Breussova  

 Indická  

 Medová  

 Technika Raindrop 

 

 

15% sleva pro seniory a maminky na mateřské. 

Podrobnosti k masážím najdete na mých webových stránkách 

 

http://www.masaze-libechov.cz/
mailto:akh@masaze-libechov.cz

